
 

 Gemeentelijke adviescommissie senioren Opwijk. 

                                          P/A Marktstraat 55 – 1745 Opwijk. 
 
 
 

Betreft: Verslag adviescommissie senioren 21 oktober 2022. 
 
Aanwezigen: Albert BEERENS, Willy VAN MOL, Roland Mortier, Godelieve DE BLOCK, 
Philippe QUINART en Isabelle LELIE. 
Verontschuldigd: Jean KöPKE, Frans DE HERTOGH, Karel ABBELOOS, Emiel DE MOL, Gemma 
SPINOY, Els VAN GUCHT en Lydia VEREERTBRUGGHE. 
 
Kastoestand: de kastoestand bedraagt momenteel €1.878,02. Er werd een uitgave gedaan 
van €175 voor de voetbalanimatie tijdens de sporteldag van 12 september 2022. Tevens 
werd €21 betaald voor de 4 abonnementen voor het tijdschrift Actueel van de Vlaamse 
Ouderenraad. 
 
Evaluatie sporteldag: we hebben nog geen zicht met betrekking tot de juiste opkomst en 
wat het financiële betreft. Van zodra hier meer gegevens over gekend zijn, worden deze 
overgemaakt aan de leden van onze adviescommissie. 
Wel kunnen we besluiten dat we in het algemeen tevreden kunnen zijn van de editie 2022. 
Met betrekking tot het kampioenschap meetschieten wordt opgemerkt dat het nuttig zou 
zijn om navraag te doen naar de correcte spelregels en eventuele begeleiding door een club. 
De aanwezigheid van de beweegbank heeft volgens Roland Mortier een positieve evaluatie 
gekregen vanuit de sportdienst. 
Ook werd opgemerkt dat de leeftijdsbepaling van +50 best naar boven wordt herzien. 
ACTIES: Aantal deelnemers opvragen, alsook per leeftijd vb. 50-55, 55-60, 60-65,… 
Informeren bij een club voor meetschieten (vermoedelijk in Krokegem) of Jan Couck voor 
informatie en eventuele begeleiding 
 
Afvaardiging centrumraad: in de loop van de voorbije maanden waren er twee gezamenlijke 
vergaderingen gepland tussen de centrumraad en de seniorenadviescommissie welke enkele 
problemen naar voor hebben gebracht in verband met deze vorm van vergaderen. 
Na overleg werd beslist om de samenwerking tussen beide organisaties toch een kans te 
geven werd beslist om de twee vergadering afzonderlijk maar opeenvolgend te laten 
verlopen. Er werd beslist om eerst de vergadering van de seniorenadviescommissie te 
houden en na een korte pauze de vergadering van de centrumraad te houden. Leden uit de 
seniorenadviescommissie kunnen dan beslissen of ze de vergadering van de centrumraad al 
dan niet bijwonen.  
Er zullen in dit kader 2 vergadermomenten bepaald worden in het eerste semester van 2023 
waarna een evaluatie zal plaatsvinden. 
 
Verhoging perrons station Opwijk: gevolg aan het antwoord van de NMBS dd 26/07/2019 

waarbij gemeld werd dat er voor de verhoging van de perrons van het station te Opwijk ten 

vroegste in 2024 mogelijks financiële middelen zouden voorhanden zijn, werd door onze 

adviescommissie via het Gemeentebestuur terug een vraag gesteld aan de NMBS met 



betrekking tot de plannen tot verhoging van de perrons. Roland Mortier laat de vergadering 

weten dat reeds verschillende brieven hieromtrent gericht werden aan de betrokken 

instantie maar dat er op heden enkel gemeld werd dat de budgetten moeten worden 

goedgekeurd door de regering voor 31.12.2022. Het is dus pas in een volgende fase dat 

NMBS zal kunnen communiceren over de diverse investeringsprojecten en hun planning. 

 
Nieuwe vaccinatiecampagne en senioren: de Covid herfstvaccinatie werd op gang gebracht. 
Voor wat deze campagne betreft moeten de mensen zelf via mail of telefonisch een afspraak 
vastleggen wat voor een bepaalde categorie van onze senioren niet altijd makkelijk is. Soms 
zijn er lange wachttijden om telefonisch aan afspraak te maken of hebben de mensen geen 
eigen mogelijkheid om via mail een afspraak te maken. 
Via de dienst communicatie werd bekomen dat er in Opwijk info bij het artikel “vaccinatie” 
een verwijzing geplaatst werd dat het mogelijk is om via het infopunt ouderen gevestigd in 
Den Hopstaak, de afspraak te maken. 
 
Uitbreiding adviescommissie senioren: doordat er sinds het begin van deze legislatuur reeds 
enkele leden van onze adviescommissie geen deel meer uitmaken van de commissie werd 
beslist om de ouderenverenigingen aan te schrijven met de vraag om eventueel toch een 
afvaardiging te sturen. 
 
Mededelingen: 

Varia:  
- door Willy VAN MOL werd gemeld dat de dokterspraktijk op het Heiveld twee 
zaterdagen worden voorzien om een griepvaccinatie te organiseren. Doordat niet alle 
inwoners van Opwijk patient zijn in deze groepspraktijk werd overeengekomen een 
schrijven te richten aan het gemeentebestuur met de vraag om naar de toekomst toe 
te overwegen om, in samenspraak met enkele dokters en andere verpleegkundigen, 
een vaccinatiemoment te organiseren op gemeentelijk niveau. 
- door Roland MORTIER wordt gemeld dat na evaluatie van de door VVVuur ingerichte 
opfrissingscursus verkeersreglement, het nuttig zou zijn om de adviescommissie senioren 
een voorstel te laten formuleren voor het organiseren van opfrissingscursussen 

verkeersreglementering. Vermits onze seniorenpopulatie een aanzienlijk deel 
uitmaakt van de Opwijkse bevolking zal er na de evaluatie vanuit onze 
adviescommissie desbetreffend een schrijven gericht worden aan het 
gemeentebestuur tot de organisatie van zulk een infomoment echt gericht naar 
senioren. 
- door Godelieve DE BLOCK wordt gemeld dat het voor verenigingen, sinds het 
verdwijnen van ’t Opwijks Leven, heel moeilijk en kostelijk geworden is om hun 
activiteiten echt zichtbaar ter kennis te brengen. Roland MORTIER laat weten dat er 
overwogen wordt om hiervoor een bijlage te voorzien in Opwijk Info. Er zal vanuit 
onze commissie een schrijven gericht worden om met aandrang deze uitvoering te 
realiseren. 
- een nieuwjaarsreceptie zal georganiseerd worden op 13 januari 2023 om 15 uur in 
de trouwzaal GAC II. 
  

 



Met hoogachting, 
 
Namens de adviescommissie: 
Philippe Quinart,                                                            Isabelle LELIE                                                           
Voorzitter.                                                                       Secretaris.                


